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ZAPYTANIE PISEMNE P-4835/07
złożone przez: Witold Tomczak (IND/DEM)
do Komisji

Dotyczy: Wycofanie dryfujących pławnic łososiowych - rozporządzenie Rady (WE) 2187/2005

Dziękuję za informacje, jakie w imieniu Komisji Europejskiej przesłał mi Pan Joe Borg w dniu 
10.09.2007 r. w odpowiedzi na moje pytanie E-3897/07 dotyczące wycofania dryfujących pławnic 
łososiowych, rozporządzenie Rady (WE) 2187/20051.

W odpowiedzi tej znalazło się m.in. stwierdzenie „W ostatnim dziesięcioleciu wciąż odnotowywano 
znaczące ilości przyłowów morświna w dryfujących pławnicach łososiowych należących do polskich 
rybaków”.

W związku z tym stwierdzeniem proszę o odpowiedź na następujące pytania:

1. Jakie materiały źródłowe (jakie badania/opracowania/ekspertyzy i jacy autorzy) stanowiły 
podstawę do powyższej konkluzji?

2. Czy istnieje możliwość uzyskania tych materiałów, jeśli tak, to poproszę o ich udostępnienie?

1 Dz.U. L 349 z 31.12.2005, str. 1.


